

畢業學年度	學生	指導老師	中文論文題目	英文論文題目
106	童麗蒔	莊侑哲 程麗君	鋼琴彈奏者骨骼肌肉傷害原因分析與調查	The Analysis and Investigation of Musculoskeletal Disorders in Pianists
106	陳紹白	藍崇翰	加油站營運之危害鑑別與風險評估	Hazard identification and risk assessment of a gas station operation
106	呂美玲	莊侑哲	金屬製造業勞工新陳代謝症候群盛行率分析 與探討	Study on the prevalence of metabolic syndrome of labor from metal manufacturing industry based on health examination databank
106	林雨涵	藍崇翰	小型汽車修護廠噪音暴露之防護評估	Assessment of noise exposure protection in small-scale automobile maintenance plant
106	吳學峯	謝正悅	基於三高之 020 保健管家平台	Online to Offline (O2O) Health Care Manager Platform Base on Hypertension, Hyperglycemia and Hyperlipidemia
106	許郁彤	丁若愚	以組織觀點探討私立大學教職員工職場疲勞 與工作之影響-某私立科技大學	Research on Occupational Burnout of the Employees of Private University of Technology in an Organization Perspective
106	張遠志 (研修生)	藍崇翰	危害性化學品標示與通識規則管理施行之研究-以小型事業單位執行狀況探討	Study on the Implementation and Management of Hazardous Chemical Labeling and General Rules-focus on the status of small-sized institutions